

# Referat fra bestyrelsesmøde den 06.12 2023

Fremmødte: Poul, Annette, Lis og Lene

Referent: Lene

- Referat godkendt fra sidste møde
- Opsamling af markvandring:

Domi foreslog at hækkene som skal udskiftes, kunne fjernes i foråret og først plante de nye hække i efteråret. Det er en meget dårlig ide og vil afstedkomme meget utilfredshed at skulle have en hel sommer uden adskillelse fra sine naboer, hvis det på nogen måde kan undgås.

Hullerne i vejene bliver repareret.

Der er kommet skilt op ved komposten hvor det præciseres at den er forbeholdt beboerne i afd. 34, men der mangler stadig et skilt med sorteringen af komposten.

- Der er gang i den nye affaldssortering med nye skraldespande. Der er planlagt 3 nye skraldeøer som skal etableres med træ og fliseunderlag. Øerne kommer ud for rækkerne i nr. 108, 136 og 154. Vi mangler stadig svar fra Serviceafdeling på endelig placering, og hvornår de bliver etableret.
- Bestyrelsen har været til møde i Domi Odder vedrørende udskiftning af døre i de nederste 2 rækker. Det er super flotte døre og arbejdet er udført til UG. MEN..... døre til depotrummene åbner forkert i forhold til adgangsforholdene. Dørene bliver ombyttet så fejlen bliver rettet. Arbejdet forventes udført i foråret.
- Der har været møde i belægningsgruppen, og der er udarbejdet et meget flot forslag til Domi om anlæggelse af vores forhaver med ny belægning. Forslaget er fremlagt for Domi, som modtog projektet og var meget positive over forslaget. Bestyrelsen gjorde opmærksom på afløb og brønde i forhaverne i forhold til anlægsarbejdet. Der manglede en præcisering af "grønt areal" foran husene som Domi bidrog med. Bestyrelsen var meget tilfreds med udfaldet af mødet og projektet bliver fremlagt for bestyrelsen inden det bliver iværksat.
- Ordensreglementer skal revideres og der skal overvejes om vi skal have et havereglement.
- Der var ingen emner til evt.